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Írásbeli kérdés

„Miért nem tudnak semmit a föltulajdonosok, az erdőtulajdonosok, a Natura 2000
programról?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi
Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nagyon sok földtulajdonos és erdőtulajdonos keresett meg azzal a problémával, hogy nem
tudja, hogy milyen korlátozást fog jelenteni számára a „Natura 2000" program bevezetése .
Arról sincsen tudomásuk a tulajdonosoknak, hogy az ő területük konkrétan beletartozik-e a
kijelölt területekbe vagy sem . Az is kérdésként merül fel sokakban, hogy amennyiben
korlátozzák tevékenységüket, kihez fordulhatnak kompenzációért .
Ezért kérdezem a Miniszter Urat, hogy mikor kerül bevezetésre a „Natura 2000" program,
mely területek tartoznak a kijelölt területek közé, kik és milyen szempontok alapján jelölték
ezeket ki, történt-e bármiféle egyeztetés tulajdonosokkal, illetve a tulajdonosokat értesítették-
e a területük e programba való bevonásáról?

Várom megtisztelő válaszát .
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